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Instalacja centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej nr 93 i planowana nowa droga w Czyżynach to

tematy interpelacji złożonych przez radnych Małgorzatę Kot i Łukasza Sęka.

Radna Małgorzata Kot, dziękując Prezydentowi za odpowiedź na jej interpelację dotyczącą

wymiany instalacji centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej nr 93 oraz zabezpieczenie

odpowiednich środków na ten cel w budżecie miasta na 2024 rok w kwocie 1,5 mln zł, prosi

równocześnie o doprecyzowanie kilku kwestii. Radną interesuje, jaki zaplanowano

harmonogram prac związanych z częścią projektową oraz wykonawczą wymiany instalacji

centralnego ogrzewania. - Czy Miejskie Centrum Obsługi Oświaty planuje wymianę instalacji

podczas przerwy wakacyjnej? Ewentualnie rozpoczęcie prac w czerwcu, w bieżącym roku

szkolnym, a zakończenie wymiany CO i wykonania niezbędnych prac wykończeniowych do

końca sierpnia? Do Szkoły Podstawowej nr 93 uczęszcza prawie 750 uczniów na dwie zmiany –

pisze radna i dodaje, że każdy inny termin może wprowadzić ogromną dezorganizację nauki dla

uczniów. Małgorzata Kot pyta również, czy zabezpieczone środki w budżecie Dzielnicy VI

Bronowice na projekt wymiany instalacji centralnego ogrzewania w ww. szkole, które

oszacowało MCOO na kwotę 50 tys. zł, są wystarczające.

Radna odnosi się też do odpowiedzi dotyczącej stołówki szkolnej i prosi Prezydenta o

udostępnienie obowiązującej umowy z ajentem wraz z protokołem zdawczo-odbiorczym

dotyczącym wyposażenia i stanu kuchni, jaki był podpisany przy zawieraniu z ajentem umowy.

Radna prosi również o odpowiedź, kto jest właścicielem wyposażenia kuchni po wygaśnięciu

umowy najmu (pytanie dotyczy naprawionego lub wymienionego na nowy przez ajenta sprzętu

do kuchni podczas trwania umowy).

- W jadalnianej części stołówki, która nie jest objęta umową najmu, udało się dyrekcji wymienić

meble z 1,5% podatku jaki pozyskała Szkoła Podstawowa nr 93, co zdecydowanie poprawiło

komfort uczniów podczas spożywania posiłków. Natomiast problem nadal stanowi wyposażenie

samej kuchni i jej niedofinansowanie – kończy swoją interpelację Małgorzata Kot.

Radny Łukasz Sęk interpeluje w sprawie planowanej nowej drogi w Czyżynach. Ma być to

sięgacz od przedłużenia ulicy Tomickiego. - Mieszkańcy zauważyli jego projekt na wyłożeniu do

audytu przez Zarząd Transportu Publicznego. Planowana inwestycja spowoduje usunięcie placu

zabaw, który służy mieszkańcom okolicznych bloków. Dodatkowo zostanie wycięta zieleń, a

droga, która była niedawno remontowana (ul. Tomickiego) będzie rozjechana przez ciężki

sprzęt. Deweloper mógłby zapewnić dojazd do swojej inwestycji po prostu przez przedłużenie ul.

Tomickiego. Tymczasem procedowany jest wniosek także o sięgacz, co spowoduje ww.

problemy. Dziwne jest to, że droga ma powstać nie na działce dewelopera, a na gruntach

miejskich i prywatnych – opisuje radny oraz prosi o informację, na jakim etapie jest proces

inwestycyjny dotyczący ww. drogi. Kto i na czyje zlecenie odpowiada za przygotowanie jej

projektu oraz kto będzie finansował jej powstanie i będzie odpowiedzialny za przeprowadzenie

plac budowlanych. Łukasz Sęk zwraca się także z prośbą o informację, dlaczego droga ta ma

doprowadzić do likwidacji obecnego placu zabaw, zamiast przebiegać obok.
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